

貨架系統檢驗服務

SGS貨架系統檢驗 - 進行獨立評估·以確保貨架系統的可靠性、功能性、安全性與完整性。



倉庫作業所致的日常損耗會增加貨架系統的結構壓力。 這樣會影響貨架系統的結構完整性與承載力·容易使貨架系統出現安全風險。 因此·定期評估非常重要。

SGS致力於為物流公司和倉儲公司提供專業的貨架系統檢驗服務,確保貨架系統符合安全標準和效能水平。在物流和倉儲行業,安全可靠的貨架系統是順利運作的基礎,對於提高效率、降低風險至關重要。

我們的專業團隊擁有豐富的經驗和專業知識,將依據本地行業標準,為您的貨架系統進行全面檢查和評估。從貨架系統的結構穩定性和完整性、載重容量至安全標識的合規性,我們的檢驗範圍都能全面涵蓋,確保您的貨架系統運作安全可靠,減少損壞和事故風險。

SGS貨架系統檢驗服務,可以幫助您:

- 在情況惡化前找出問題並回報
- 確認貨架系統的安全性、完整性和可靠性
- 盡可能降低工業安全意外或貨架系統坍塌的風險
- 確保工人的安全並防範設備不良而引發的安全隱患
- 維持安全標準
- 讓您的人員能夠自行進行專業且符合經濟 效益的內部檢驗

為何選擇 SGS 的貨架系統檢驗服務?

- 提升安全性:我們的檢測確保您的貨架系 統符合相關安全標準,降低意外發生的可能 性,保障員工和貨物安全。
- 符合標準:我們的檢測確保您的貨架系統符合當地行業標準,避免不必要的風險。
- 延長壽命:定期的檢測和維護可以及早發現問題並進行修復,延長貨架系統的使用壽命,節省維修成本。
- 提高效率:安全運作的貨架系統可以提高 倉儲效率,優化空間利用,提升業務運作 效率。

客製化服務:我們將根據您的具體需求提供量身定制的檢測方案,確保滿足您的特定要求和預算。

SGS 可以為您提供的專業貨架檢驗服務包括但不僅限於:

- 現場評估;
- 目視檢測;
- 載重容量測試;
- 無損檢測;
- 提供專業報告;
- 及客制化服務檢測方案;

無論您是一間物流公司還是倉儲公司·我們都能為您提供高質量的檢驗服務·幫助您確保貨架系統的安全性和可靠性。我們深知貨架系統的重要性·將竭盡所能為您提供最優質的服務·讓您的業務運作更加順利和安全。

如需深入了解我們的貨架系統檢驗服務内容,請立即與我們聯絡。







Racking Systems Service Inspection

Racking systems inspection from SGS – independent assessment to ensure the reliability, functionality, safety and integrity of your racking systems.



Daily wear and tear due to warehouse operations will ultimately increase the structural stress on rack systems. This can affect the structural integrity and load-bearing capacity of racking systems, leading to safety risks. Therefore, regular assessments are crucial.

SGS provides professional racking system inspection services for logistics and warehouse companies to ensure that racking systems meet the industry safety standards and performance levels. In the logistics and warehouse industry, a secure and reliable racking system is fundamental to smooth operations, crucial for enhancing efficiency and reducing risks.

Our expert team possesses extensive experience and knowledge and will conduct comprehensive inspections and assessments of your racking systems based on local industry standards in Hong Kong. From structural stability and integrity of racking systems to load capacities and compliance with safety signage, our inspection scope is thorough, ensuring that your racking systems operate safely and reliably, reducing damage and accident risks.

SGS RACKING SYSTEM INSPECTION CAN HELP YOU:

- Identify and report issues before they worsen
- Confirm the safety, integrity, and reliability of racking systems
- Minimize the risk of workplace accidents or racking system collapses
- Ensure worker safety and prevent safety hazards caused by faulty equipment
- Maintain safety standards
- Enable your staff to conduct professional and cost-effective internal inspections

WHY CHOOSE SGS RACKING SYSTEM INSPECTION SERVICES?

- Enhanced Safety: Our inspections ensure that your racking systems meet the related safety standards, reducing the likelihood of accidents and safeguarding the safety of employees and goods
- Industry safety standard Compliance:
 Our inspections ensure that your racking
 systems comply with local industry
 standards, avoiding unnecessary fines
 and risks
- Extended Lifespan: Regular inspection and maintenance can help identify issues early for repair, extending the racking system's lifespan and saving on maintenance costs

- Increased Efficiency: Safely operating racking systems can enhance warehouse efficiency, optimize space utilization, and improve business operational efficiency
- Customized Service: We provide tailored inspection solutions based on your specific needs, ensuring they meet your requirements and budget

SGS CAN PROVIDE PROFESSIONAL RACK INSPECTION SERVICES FOR YOU, INCLUDING BUT NOT LIMITED TO:

- On-site assessment
- Visual inspection
- Load capacity testing
- Non-destructive testing
- Professional Inspection Reports
- Customized service testing plans

Whether you are a logistics company or a warehouse operator, we can provide you with high-quality inspection services to ensure the safety and reliability of your racking systems.

We understand the importance of racking systems and will strive to offer you the best services to make your business operations smoother and safer.

For a deeper understanding of how our racking system inspection can benefit your organization, please contact us immediately.

CONTACT US:

SGS HONG KONG LIMITED

Industries & Environment 1/F, On Wui Centre 25 Lok Yip Road, Fanling NT, Hong Kong

Hk.indiv@sgs.com

- +852 2765 3554
- +852 2334 4481

sgs.com/en-hk/

